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Czemu właściwie nie. Przedstawiam pomysł Cezara Borgi na wypromowanie Grodźca. Ja
osobiście popieram taką akcję. Więcej przeczytacie tutaj. Od siebie postaram się wkrótce
przygotować krótki fotoreportaż na temat zabytków w Grodźcu bo naprawdę jest ich sporo.
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